
   

 
 26 september 2023 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 
  
 
 
 
 

 

Plats och tid Nacka stadshus, Nackasalen kl. 09.00-09.20 

 BESLUTANDE 

Mats Gerdau (M), ordförande 

Johan Krogh (C), 1:e vice ordf 

Johanna Kvist (S), 2:e vice ordf 

Filip Wiljander (M) 

Gunilla Grudevall-Steen (L) 

Karin Teljstedt (KD) 

Andreas Andersson (S) 

Mikael Carlsson (NL)  

 

ERSÄTTARE 

Eivor Örenmark (M) 

Tobias Nässén (M) 

Emma Eide (C) 

Gunnel Nyman Gräff (S) 

Lina Olsson (NL) 

Alena Jukic (V) 

Desha Svenneborg (MP) 

Övriga deltagare Victor Kilén, Maria Rönnberg, Jörn Karlsson, Einar Fransson, Anette Böe, 

Helena Ekwall, Henrik Feldhusen, Kristina Kriström, Rebecka Syrén 

Mohammad Manouchehr, Amanda Ivanov, Sandra Henze, Ann-Christine 

Rudström, Anders Mebius, Elisabeth Carle, Henrik Ahl, Poa Hellqvist, 

Emelie Bjurå, Christopher Arontaus 

  

Utses att justera Johanna Kvist (S)  

 

 

Paragrafer  

 

§§ 42-48 

 

Justeringsdatum  28 september 2023 

 

 

   

Underskrifter Sekreterare  

  Christopher Arontaus 

  Ordförande  

  Mats Gerdau 

 Justerande  

  Johanna Kvist 

 

 

 



 
2 (15) 

 26 september 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

 

BEVIS OM ANSLAGSDAG 
Kommunstyrelsens verksamhetsutskotts protokoll är justerat. 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Sammanträdesdatum 26 september 2023 

Anslaget sätts upp 29 september 2023 

Anslaget tas ned 23 oktober 2023 

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 

 

Underskrift  ...........................................................................  
 Kommunsekreterare 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 
3 (15) 

 26 september 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Innehållsförteckning 

§  42 KFKS 2023-00001 ..................................................................................... 4 

Anmälningar ...............................................................................................................................4 

§  43 KFKS 2022-00821 ..................................................................................... 5 

Tertialbokslut 2 2023 för Välfärd samhällsservice.............................................................5 

§  44 KFKS 2022-00821 ..................................................................................... 7 

Tertialbokslut 2 2023 för Välfärd skola ...............................................................................7 

§  45 KFKS-2023-00471 .................................................................................... 9 

Revisionsskrivelse och revisionsrapport 2/2023 – Granskning av barns 

språkutveckling i förskola/förskoleklass .......................................................................9 

§  46 KFKS 2022-00178 ................................................................................... 11 

Ramar och förutsättningar för upphandling av livsmedel .............................................. 11 

§  47 KFKS 2023-00521 ................................................................................... 13 

Motion – Kostnadsfria mensskydd i Nackas kommunala skolor ................................ 13 

§  48 ....................................................................................................................... 15 

Övriga frågor .......................................................................................................................... 15 

 

  



 
4 (15) 

 26 september 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  42 KFKS 2023-00001 

Anmälningar 
 

Inga anmälningar till detta sammanträde. 

 

- - - - - 
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§  43 KFKS 2022-00821 

Tertialbokslut 2 2023 för Välfärd samhällsservice 

Beslut 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott noterar tertialbokslut 2 2023 för Välfärd 

samhällsservice till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Välfärd samhällsservice visar ett nollresultat för perioden januari–augusti 2023, vilket  

innebär en positiv budgetavvikelse på 2,4 miljoner kronor. 

Sommaren innebär störst ekonomisk osäkerhet för många vård- och omsorgsverksamheter 

inom produktionsområdet och det är glädjande att konstatera att perioden gått bra. Trots 

att det finns osäkerhetsfaktorer kvar för resterande delen av året har en kombination av 

tilläggsbudget och hårt arbete med åtgärder medfört att en höjning av årsprognosen 

bedöms vara möjlig. Den nya årsprognosen sätts till + 2 miljoner kronor vilket är en positiv  

avvikelse på 1 miljon kronor mot budget. 

 

Rapporten i sin helhet återfinns i bilagan till tjänsteskrivelsen från Välfärd samhällsservice.  

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse från Välfärd samhällsservice daterad den 15 september 2023 

(korrigerat diarienummer från KFKS 2023-00327 till KFKS 2022-00821) 

Bilaga 1 Tertialbokslut 1 för Välfärd samhällsservice 

Bilaga 2 Risker och riskvärderingar T2 VSS 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från Välfärd 

samhällsservice – och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta 

förslag. 

Protokollsanteckning 

Gunnel Nyman Gräff lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  

”Det var extra roligt att läsa om guldkornen i verksamheten. Så bra med de olika 

aktiviteterna, inte minst de för våra äldre. Det är dock oroande med ökade kostnader för 

bland annat lokaler, livsmedel och löner, vilket enligt tjänsteskrivelsen blir ännu högra 

kommande år, som i många fall inte täcks av de checkhöjningar verksamheterna fått. Inte 

minst hyreshöjningen på 15,5 % är oroväckande. 
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Affärsområde Kultur och fritid minskar sin årsprognos med 1,3 miljoner kronor jämfört 

med budget. Förutsättningarna för både Musikskolan och Kulturhuset Dieselverkstaden är 

sådana att en upphämtning av aktuell negativ budgetavvikelse inte bedöms rimlig. 

 

Dessutom är verksamheten påverkad av den halvering 2021 av kulturpengen som ges till 

skolor och förskolor. Det medförde att de kulturevenemang som är möjliga att erbjuda 

skolorna inte längre uppfattas som attraktivt och många skolor och förskolor väljer därför 

att helt avstå från att använda kulturpengen.” 

Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 
”Vänsterpartiet anser att kravet på ett nollresultat för Välfärd samhällsservice inte kunde 

komma mer lägligt. Vi har länge ställt detta som minsta möjliga krav i en ohållbar 

ekonomisk politik. Välfärd samhällsservice krävde i början av detta år en tilläggsbudget då 

det tidigt var tydligt att verksamheten hade noll marginaler när den ställdes inför en 

omvärld som präglades av bland annat inflation. De effektiviseringar som krävs av tex 

vård- och omsorgsverksamheter har sedan länge nått sin gräns. Den politiken har dränerat 

verksamheterna under ett mycket stort antal år, och lett till att de flesta verksamheter är 

underfinansierade med tanke på medborgarnas behov avseende kvalitet och tillgänglighet.  

Det är viktigt att kommunen har en god ekonomi, men detta ska inte ske på bekostnad av 

invånarnas välfärdsbehov.” 

- - - - - 
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§  44 KFKS 2022-00821 

Tertialbokslut 2 2023 för Välfärd skola 

Beslut 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott noterar tertialbokslut 2 2023 för Välfärd skola till 

protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Välfärd skola omsätter 2,2 miljarder kronor och visar för perioden ett resultat om -10,1 

miljoner kronor, vilket är +4,0 miljoner kronor bättre jämfört med budget. Budget för 

perioden är -14,2 miljoner kronor.  

 

Budgeterat överskottsmål 2023 är +1,0 miljoner kronor. Prognosen för året är en budget i 

balans.  

 

Välfärd skolas investeringsram 2023 är 40,0 miljoner kronor och prognosen för året är att 

nyttja hela ramen.  

 

Välfärd skola visar mycket goda verksamhetsresultat och kunskapsresultat i förskolan, 

grundskolan och gymnasieskolan. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse från Välfärd skola daterad den 8 september 2023 

(korrigerat diarienummer från KFKS 2022-00327 till KFKS 2022-00821) 

Bilaga 1 T2 Styrkort 2022-2025 Välfärd skola 

Bilaga 2 Tabeller_Välfärd_Skola_Tertialbokslut_2_jan-aug_2023 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från Välfärd 

skola – och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat i enlighet med detta förslag. 

Protokollsanteckning 

Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  

”Vi befinner oss i oroliga tider, med skenande inflation och stigande priser på många varor 

och tjänster. Trots detta fick Nackas skolor magra ekonomiska tillskott inför 2023, som 

inte ens täckte kollektivavtalsenliga löneökningar. Detta visar sig nu i resultatet där 

personalkostnaderna överstiger budget i samtliga skolformer. Ytterligare löneökningar på 

ca 3,3 % väntas under 2024, vilket måste kompenseras för. 
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Vi ville höja ersättningen till skolan ytterligare redan inför 2023, för att ge våra barn och 

unga bättre förutsättningar för lärande. Dessutom ville vi sänka överskottsmålet för Välfärd 

skola ner till en krona, så resurserna kan nå eleverna. Det är bra att det moderatledda styret 

sent omsider vaknade och gick med på att höja ersättningen från halvårsskiftet, för att 

förhindra allt för stora nedskärningar. Våra skolor behöver dock mer resurser här och nu, 

därför ville vi avskaffa Välfärd Skolas överskottsmål inför 2023. 

 

Nackas skolor gör bra resultat, det är dock noterbart att vi återigen ser negativa avvikelser 

mot målen angående tryggheten i grundskolan. Det är oroväckande att så många elever inte 

känner sig trygga i skolan och här måste mer arbete göras. Vi noterar även den stora 

nedgången bland nöjdheten i åk 6, vilken måste arbetas med så att den inte fastnar på en 

lägre nivå. 

 

Det är bra att investeringsramen används. Vi har lokaler i behov av upprustning och då kan 

inte nödvändiga investeringar skjutas på framtiden. Avslutningsvis konstaterar vi glädjande 

att Skuru-Duvnäs rektorsområde hittills under året presterat bättre än sin budget. Vi 

kommer fortsätta jobba för att Saltängens skola ska fortsätta verksamheten i sina 

nuvarande lokaler.” 

Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 

”Vänsterpartiet är kritiskt till de aldrig nedskärningar som skolorna under många år behövt 

göra genom så kallade effektiviseringar. Det blev under året tydligt att Välfärd skola 

behövde mer resurser än vad som tillsattes av alliansen i mål och budget 2023. Redan i 

början av året fattades beslut om en tilläggsbudget som krävdes för att Välfärd skola 

ekonomiskt skulle få ihop det. Vi ser också de negativa konsekvenserna av att vi inte äger 

våra samhällsfastigheter själva. Hyrorna som kommunen förbundit sig att betala under 

mycket långa avtalstider är kopplade till konsumentprisindex och räknas upp utan 

förhandling, något som bidrar till kraftigt ökade hyreskostnader för verksamheterna. Dessa 

kostnadsökningar ska bekostas av den ordinarie budgeten/checken, och de 36 miljoner 

som tillfördes i tilläggsbudget kommer inte ens att täcka dem.” 
 

- - - - - 

 
  



 
9 (15) 

 26 september 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  45 KFKS-2023-00471 

Revisionsskrivelse och revisionsrapport 2/2023 – 

Granskning av barns språkutveckling i 

förskola/förskoleklass 
Yttrande till kommunfullmäktiges revisorer 

Beslut 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande.  

 

Kommunstyrelsen antar yttrande över revisionsskrivelsen ”Granskning av barns 

språkutveckling i förskola/förskoleklass” i enlighet med bilaga 3 till tjänsteskrivelse daterad 

den 17 augusti 2023. 

Sammanfattning av ärendet 

De förtroendevalda revisorerna har låtit EY genomföra en granskning med syftet att 

bedöma om kommunstyrelsen och utbildningsnämnden säkerställt att förskolan stimulerar 

barns språkutveckling i svenska, ger det stöd som barn med speciella behov behöver för sin 

utveckling samt medverkar till att barn med annat modersmål än svenska får möjlighet att 

utveckla både det svenska språket och sitt modersmål. Granskningen har även syftat till att 

bedöma om undervisningen i förskoleklass, avseende språklig utveckling, förebygger och 

främjar elevernas övergång till skola och fritidshem. I granskningen har en enkät skickats 

till rektorer för samtliga förskolor och förskoleklasser i Nacka i syfte att kartlägga arbetet 

med språkutveckling. 

 

Den sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen samt utbildningsnämnden i 

huvudsak säkerställt ett ändamålsenligt arbete med språkutveckling i förskola och 

förskoleklass. I bedömningen beaktas att varken utbildningsnämnden eller 

kommunstyrelsen har full möjlighet att påverka arbetet i en enskild skola eller förskola då 

respektive rektor har ansvaret och ett stort handlingsutrymme att utforma verksamheten.  

 

Stadsledningskontoret har utrett ärendet och lämnat ett förslag på yttrande utifrån  

de synpunkter som framkommer i revisionsskrivelsen. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och Välfärd skola daterad den 17 augusti 2023 

Bilaga 1 Revisionsskrivelse 

Bilaga 2  Revisionsrapport 

Bilaga 3 Förslag på yttrande 
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Beslutsgång 

Ordföranden konstaterade att det bara fanns ett förslag till beslut – förslaget från 

stadsledningskontoret och Välfärd skola – och fann att verksamhetsutskottet hade beslutat 

i enlighet med detta förslag. 

Protokollsanteckning 

Andreas Andersson lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  

”Vi välkomnar denna revisionsgranskning då den på ett gediget sett nagelfarit kommunens 

arbete med språkutveckling inom förskolan och gett goda rekommendationer. Nackas 

arbete med språkutveckling är för det mesta positivt och det finns mycket att ta med sig 

framöver. Vi är glada att man investerar i kunskapshöjande studier som kan stärka 

kunskaperna både inom utbildningsenheten och ute på förskolorna i Nacka. Vi är även 

positiva till att den förra socialdemokratiska regeringens reform om uppsökande arbete för 

att få fler att delta i förskolan nu genomförts. Att få fler barn att gå i förskolan är ett bra 

sätt att stärka språkkunskaperna och rusta barnen bättre inför skolgången, i synnerhet för 

de barn som inte får med sig det svenska språket hemifrån.  

  

Det arbete som pågår är i det stora hela positivt, vi anser dock att man bör kunna gå längre 

för att möta arbetet för den tredje rekommendationen från revisorerna. Huvudmännens 

vägledningar och material är viktiga, men även utbildningsenheten bör kunna bidra med 

kunskapshöjande underlag utanför den ny pågående studien.” 

Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 
”Vänsterpartiet är positiva till revisionsskrivelsen och förutsätter att de förslag som 
revisonen lämnar ska följas upp; 

• Överväg att utveckla uppföljningen av arbetet med språkutveckling inom förskolan. 

Förvaltningen bör överväga att i uppföljningen också arbeta med fler indikatorer.    

• Överväg att följa upp det uppsökande arbetet i syfte att säkerställa effektiva arbetssätt.    

• Säkerställ relevans i vägledningar och annat material. Detta kan göras genom detaljerade 

behovsanalyser med rektorer. På så sätt säkerställs träffsäkerheten i kommunens arbete 

med vägledning och pedagogisk utveckling. Rekommendationen gäller även arbetet med 

flerspråkighet. 

Det är viktigt att alla barn och unga får samma möjligheter till språkutveckling oavsett 

bakgrund eller förutsättningar. Då Nacka kommun har många fristående aktörer som 

driver förskola/förskoleklass är det av extra vikt att det finns ett sammanhållet arbete som 

kommunen ansvarar för kring språkutveckling.” 
- - - - - 
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§  46 KFKS 2022-00178 

Ramar och förutsättningar för upphandling av livsmedel 

Beslut 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslår kommunstyrelsen att fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att inleda upphandling av livsmedel i enlighet med 

inköpsenhetens tjänsteskrivelse daterad 2023-09-07. 

Sammanfattning av ärendet 

Syftet med den föreslagna upphandlingen är att säkerställa kommunens behov av livsmedel 

för varugrupperna Grossist (huvudleverantör), Stora Mejeri, Färsk och fryst fisk samt 

Skafferi. Det sammanlagda uppskattade värdet på upphandlingen uppgår till ca 250 

miljoner kronor under hela ramavtalsperioden. Det maximala värdet som får avropas under 

hela ramavtalsperioden uppgår till 350 miljoner kronor. 

 

Upphandlingen kommer genomföras som ett öppet förfarande enligt lag (2016:1145) om 

offentlig upphandling (LOU) med avsikt att teckna avtal med en leverantör per varugrupp.  

 

Ramavtalet föreslås löpa under 2 år, med möjlighet till förlängning 1 + 1 år.  

 

Hållbarhetskriterier och djurskyddskrav i nivå med svensk djurskyddslagstiftning kommer 

att ställas för att säkerställa att säkra och hållbara måltider kan serveras. På utvalda riskvaror 

som kaffe, te, kakao och socker ställs vid behov sociala krav som exempelvis Fairtrade och 

UTZ. 

 

Kommunen har ett mål om 75 % ekologisk mat till år 2030. I dagsläget råder viss brist på 

ekologiska varor samtidigt som priserna stigit. Målsättningen är dock att fortsätta 

upphandla ett ekologiskt sortiment där det är möjligt med hänsyn till utbud och 

prissättning. 

 

Transporterna föreslås att fortsättningsvis ingå i uppdraget för att säkerställa en hög 

leveranssäkerhet och bibehållen färskhet på varorna. Höga miljökrav kommer ställas på 

transporterna. 

 

Det ekonomiskt mest fördelaktiga anbudet per varugrupp kommer antas utifrån 

tilldelningsgrunden pris. 
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Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse från inköpsenheten mfl enheter daterad den 7 september 2023 

Yrkanden 

Johanna Kvist (S) yrkade bifall till det utsända förslaget från inköpsenheten med tillägget 

”Att ärendet kompletteras med ett villkor om kollektivavtal eller avtal i nivå med centrala 

kollektivavtal.”  

 

Mats Gerdau (M) yrkade avslag på Johanna Kvists tilläggsyrkande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterade först att det fanns följande förslag till beslut – förslaget från 

inköpsenheten samt tilläggsyrkandet från Johanna Kvist.  

 

Ordförande ställde därefter förslaget från inköpsenheten mot avslag och fann att 

verksamhetsutskottet beslutat att bifalla förslaget. 

 

Ordförande ställde avslutningsvis tilläggsyrkandet från Johanna Kvist mot avslag och fann 

att verksamhetsutskottet hade beslutat att avslå tilläggsyrkandet. 

 

- - - - - 
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§  47 KFKS 2023-00521 

Motion – Kostnadsfria mensskydd i Nackas kommunala 

skolor  
Motion den 5 maj 2023 av Johanna Kvist (S) m.fl. 

Beslut 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta följande. 

 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande.  

 

Kommunfullmäktige noterar att idag det redan finns tillgång till och möjlighet att hämta 

kostnadsfria mensskydd vid behov hos skolsköterskorna i Nackas kommunala skolor.  

Med denna notering anses motionen färdigbehandlad. 

Sammanfattning av ärendet 

En motion om avgiftsfria mensskydd till elever i Nackas kommunala grundskolor har 

inkommit av Johanna Kvist med flera (S). Motionärerna föreslår att Nacka kommun 

utreder möjligheten att införa avgiftsfria mensskydd på Nackas kommunala skolor. Välfärd 

skola konstaterar att det redan finns avgiftsfria mensskydd hos skolsköterskan vid behov på 

varje skola samt att det inte finns någon rättslig reglering av elevers rätt till avgiftsfria 

mensskydd. Det är fritt för varje skolhuvudman att disponera det grundbelopp som 

kommunen enligt 10 kap. 38 § skollagen betalar till skolhuvudmannen för varje elev. 

Grundbeloppet ska avse ersättning för undervisning, lärverktyg, elevhälsa, måltider, 

administration, mervärdesskatt och lokalkostnader. Därefter har rektor enligt 2 kap. 10 § 

skollagen möjlighet att fördela resurserna inom enheten efter barnens och elevernas olika 

förutsättningar och behov, exempelvis till avgiftsfria mensskydd. Det är därmed rektor vid 

varje skolenhet som beslutar om införandet av avgiftsfria mensskydd, och inte 

kommunfullmäktige. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse från Välfärd skola daterad den 19 september 2023 

Bilaga 1. Motionen  

Yrkanden 

Johanna Kvist (S) yrkade bifall till motionens förslag.  
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 26 september 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterade att det fanns två förslag till beslut – det utsända förslaget från 

Välfärd skola och förslaget från Johanna Kvist (S).  

 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att verksamhetsutskottet hade 

beslutat i enlighet med förslaget från Välfärd skola.  

Reservationer 

Johanna Kvist reserverade sig mot beslutet för Socialdemokraterna. 

Protokollsanteckning 

Alena Jukic lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet: 

”Vänsterpartiet hade om möjligt yrkat bifall till Socialdemokraternas motion. Kostnadsfria 

mensskydd borde vara en självklarhet för de som står för ett jämlikt samhälle och vill 

bekämpa barnfattigdom. Det ska aldrig få vara en ekonomisk fråga för unga tjejer om de 

har eller inte har tillgång till mensskydd. Att ha mensskydd gratis och tillgängligt på skolor 

underlättar för alla som är i behov av mensskydd, men det skulle göra störst skillnad för de 

unga tjejer som har det svårast ekonomiskt.” 
 

- - - - - 

  



 
15 (15) 

 26 september 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  48   

Övriga frågor 
 

Beslut 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott noterar den övriga frågan till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Johanna Kvist (S) ställde en fråga om status för ett inlämnat medborgarförslag gällande 

organisation av skolorna i Saltsjö-Duvnäs. 

 

Stadsjurist/kanslidirektör Maria Rönnberg informerade om status för beredning av 

medborgarförslaget och att ärendet behandlas på kommande verksamhetsutskott den 10 

oktober 2023. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott beslutade att notera den övriga frågan till 

protokollet. 

 

Protokollsanteckning 

Johanna Kvist lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  

”Socialdemokraterna har drivit på för att politiskt ansvar ska tas i frågan om nedläggningen 

av Saltängens skola. Det är ingenting vi behöver vänta på. Vi ser därför fram emot att 

medborgarförslaget kommer upp för behandling på kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

den 10:e oktober.” 

Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan:  

”Nackalistan tycker det är viktigt att medborgarförslaget behandlas så snart det bara är 

möjligt. Vi tycker att medborgarförslaget av vad vi har sett lyfter en viktig aspekt som kan 

påverka nedläggningen av Saltängens skola. Vi från Nackalistan kommer kämpa för att 

Saltängens skola blir kvar.” 
 

 
- - - - - 

 


